
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 21. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 582
Ministeren bedes oplyse baggrunden for, at der er en grænse på 5 år for op-
bevaring af æg udtaget med henblik på fertilitetsbehandling, og om ministeren
er indstillet på at fjerne denne tidsgrænse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2017-18
SUU Alm.del  Spørgsmål 582
Offentligt


